
 

 

  
    

Møtereferat  
  

Aktivitet:   Styremøte  I.F  Frøy  
Innkalt:   Haakon  Selje,  Gunnar  Landa,    Arne  Hansen,  Vidar  

Handal,      Geir  Westgaard,  Christin  Becker,  Tor  Magnus  
Kolflaath,    Wenche  Madsen  Eriksson,  Jørn  Michalsen,  
Nina  Grude,  Celine  Solheim,  Geir  Tresselt,  Ivar  
Kjellhov;    

Dato:   Mandag  30.  mai  2015    2016  
Tid  og  sted   kl.  18.00.  Ekeberg,  Osloidrettens  hus  
Innkalt  ved:   Jørn  Michalsen  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
  
1.  

  
Velkommen    

Godkjenning  av  referat  fra  siste  styremøte.  
Referat  godkjent.  
  
Styrearbeidet    2016  
                            Styremedlemmenes  arbeidsoppgaver  
Styret  jobber  videre  med  dokumentet.  På  neste  styremøte  tar  vi  en  
oppsummering  og  avsjekk  av  om  vi  har  dekket  alle  oppgaver.      
        
                            Designgruppe  
Ledet  av  Eelco  v.W.  og  Thor  Magnus  K,  med  seks  medlemmer.  Første  møte  
neste  uke.  
  
                            Ny  markedsksomite 
Kommitéen  har  konstituert  seg  og  begynt  å  jobbe  med  en  ny  markedsplan.  
Fokus  vil  være  med  å  øke  antall  medlemmer  til  1000,  doble  kvinneandel,    inngå  
sponsoravtaler  og  gi  bedre,  tydeligere  og  mer  relevant  informasjon  til  nye  og  
gamle  medlemmer.  De  har  også  sett  på,  og  vil  komme  med  en  egen  offisiell  
Facebook-‐‑side.  I  tillegg  til  nye  sider  på  YouTube,  Instagram,  og  eget  nyhetsbrev.  
  
  
Frøy  2020  –  strategien  for  de  neste  fem  årene  
                        Hvordan  jobber  vi  fremover  for  å  utvikle  strategien  videre?  
Strategien  må  videreutvikles  med  aksjonspunkter  og  hvordan  vi  måler  
fremgang.    Geir  W.  lager  en  mal  basert  på  hva  Arne  H.  har  levert.  Sender  dette  
ut,  så  kan  folk  fylle  på.  Alle  må  levere  før  20.  juni.    
  
  

  
Jørn/  
Alle  
  
  
Jørn/alle  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
Geir/Jørn/alle  
  



 

 

   Status  ritt  fremover  –  oppsummering  avviklede  ritt  
                        Kalas  Cup  11.  Mai  
Vellykket  arrangement  på  en  høyst  temporær  og  noe  trang  arena.  Fin  løyper.  
  
                        Terrengsykkelrittet  28.  Mai  
Ble  arrangert  på  en  midlertidig  arena,  men  noe  færre  deltakere.  Vi  mener  det  
var  riktig  å  ikke  gjennomføre  barnerittet.  Kommisærer  var  fornøyd,  og  vi  fikk  
fine  tilbakemeldinger  fra  deltakere.  
  
                        Tusenfryd  Grand  Prix  23.  August  
Søknader  sendt.  
  
                        Klubbmesterskapene  
Søknader  sendt.  
  
                        Granfondo  Don  Pedro  3.  September  
Jørn  M.  skal  bese  traseén  for  15/30km  sammen  med  Dag  Erik.  P.    Løypa  vil  gå  
på  sykkelveier  utover  mot  Fornebu.  Turrittet  på  120  km  vil  bli  lagt  som  en  rund  
i  Follo,  med  innkomst  ved  Karpedammen  -‐‑  Akershus  Festning.    Det  planlegges  
én  fellesstart  på  formiddagen  og  turritt  på  ettermiddag,  der  det  hele  avsluttes  
med  en  kveldsarr.  med  show  og  greier.  Betydelige  inntekter  på  lisenser,  
startnummer  o.l.  
  
                        Oslo  Terrengsykkelcup  17.  og  18.  september  
Alle  søknader  sendt.  Vi  må  få  satte  på  plass  løypa,  som  blir  en  eller  annen  
variant  av  NM-‐‑løypa  på  Grønnmo.    Parkering  som  for  NM,  start  og  mål  som  for  
klubb-‐‑mesterskap  2015.  
  
Frøy  har  som  mål  å  arrangere  NC-‐‑Syklekross-‐‑ritt  til  neste  år,  men  vi  bør  vel  
kjøre  et  aktivt  ritt  først.  Utfordringen  vil  være  at  vi  allerede  har  mange  ritt,  og  få  
frivillige.d  
  
Syklingens  dag  7.  juni  
Syklingens  dag  er  et  initiativ  fra  BOC,  jobbe  for  å  minske  konfliktnivået  mellom  
landeveissyklister  og  bilister.  Geir  T.  har  vært  involvert,  men  han  er  borte  neste  
uke.    Steinar  R.  Nilsen  koordinerer  IF  Frøy  sin  deltakelse  i  arrangementet.  
  
Henvendelse  fra  Styrkeprøven  om  tilbud  på  Maxim  
Styrkeprøven  har  forhandlet  frem  en  avtale  med  Maxim  som  medlemmene  i  IF  
Frøy  kan  benytte  seg  av.  Her  må  vi  se  litt  på  hvordan  vi  forholder  oss  til  
inngåtte  avtaler  med  Sørensen  Sykler.  
  
Henvendelse  om  private  sponsorer  
Henvendelse  fra  eliterytter  Thea  D.  om  det  er  mulig  å  ha  personlige  sponsor  på  
drakter  o.l.  Styret  påpeker  at  alle  aktive  ritt  må  kjøres  i  klubbdrakt,  slik  er  NCF  
sine  regler.  Men  det  kan  jo  ev.  være  mulighet  til  eks.  egen  reklame  på  hjelm.  
Styret  kommentere  at  det  vi  bør  sørge  for  at  dette  håndteres  likt  for  de  ulike  
rytterne  som  kommer  med  slike  ønsker.  Håkon  S.  jobber  videre  med  dette.  
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Geir  T/alle    
  
  
  
  
Jørn/alle                                      
  
  
  
  
Jørn/alle  



 

 

  
2.  

  
Rapport/innspill  fra  Terrengkomiteen  –  herunder  «elite»  
Gruppen  er  nå  inne  i  ritt-‐‑sesongen.  Det  har  vært  NC  i  helga,  resultatmessig  helt  
OK,  der  jentene  gjorde  det  best.  Neste  helg  er  det  ritt  på  Langsetløkka,  og  18-‐‑19.  
juni  er  det  NM  i  Svelvik.  Mange  fine  resultater  i  de  yngre  klassene.    
  
Rapport/innspill  fra  Landeveiskomiteen  –  herunder  «elite»    
Gruppen  har  vært  med  på  To  NC-‐‑ritt  der  jentene  kjørte  kjempebra.  I  herre  elite  
har  vi  bare  én  mann,  men  han  potensiale,  selv  om  det  ikke  er  lett  å  hevde  seg.  Vi  
har  to  14  åringer  og  en  på  15  som  trener  jevnlig  med  Frøy,  og  som  leveres  fine  
resultater.  Vi  har  også  flere  unge  terrengryttere,  både  gutter  og  jenter  som  
orienterer  seg  mot  landevei.    
Tur-‐‑grupper  og  mastergruppa  går  av  seg  selv.  Gruppe  1  kjører  superbra  med  
fine  resultater.  Mye  trøkk  på  treningene.  

  
Vidar  
  
  
  
  
Gunnar  

        
  
3.  

  
Rapport/innspill  fra  ritt  og  arrangementskomiteen  
Se  punkt  1.  
  
Rapport/innspill  fra  markedskomiteen  
Se  punkt  1.  
  
Rapport/innspill  fra  rekrutteringsansvarlig  
Fadderordningen  ruller  og  gå,  med  mange  ivrige  faddere.  Jevnlige  
henvendelser  pr.  mail.  Vi  har  ca.  3-‐‑4  innmeldelser  pr  uke.  
  
Rapport/innspill  fra  draktansvarlig  
Chris  har  jobber  med  en  fritids-‐‑kolleksjon  med    hettejakke,  bukse,  vest  osv.    Her  
kommentere  styret  at  dette  heller  bør  gjøres  i  design-‐‑komitéen,  men  at  det  er  
greit  at  en  kan  legge  ut  buksa  for  salg  hos  Kalas  siden  denne  er  nøytral,  spesielt  
siden  egen  bukse  er  svært  etterspurt  av  våre  aktive  ryttere.  
  
Rapport  fra  Styrkeprøven  
Ivar  ikke  tilstede.  

  
Nina  
  
  
Tor  Magnus  
  
  
Geir  
  
  
  
Christin  
  
  
  
  
  
Ivar  

  
4.  

  
Økonomi  –  budsjett  –  medlemskap  –  administrative  oppgaver  
Wenche  ikke  tilstede.  Styret  diskuterer  litt  frem  og  tilbake  om  fremlagte  
regnskap  og  de  ulike  postene.  Bør  vi  ha  en  kvartalsvis  helsesjekk  av  inntekter  
vs.  utgifter?  Dette  er  noe  vi  bør  ta  opp  med  Wenche  på  neste  styremøte  

    
Wenche/alle  

  
5.  

  
Hovedleder  informerer  og  spør  –  innkomne  saker  
Det  har  oppstått  en  skade  på  Frøy-‐‑bilen,  der  det  viste  seg  at  en  av  våre  ryttere  
som  kjørte  bilen  ikke  meldte  fra  om  skaden,  selv  ikke  på  direkte  spørsmål  
etterpå.  Dette  førte  til  mye  ekstra-‐‑arbeid  for  Chris  B.  som  ble  ansvarlig  for  å  
finne  ut  av  problemene.  Saken  ble  etter  hvert  løst,  men  styret  ønsker  at  Jørn  tar  
en  samtale  med  rytteren  og  forklarer  alvoret  i  å  sette  andre  personer  i  
forlegenhet.  
  
  

  
Jørn/alle  
  



 

 

  
6.  

  
Datoer  for  møter  og  representasjonsoppgaver  –  plan  fremover  
Forslag  styremøter:  
Mandag  1.  august  
Tirsdag  27.  september  
Mandag  24.  oktober  
Mandag  5.  desember  
Torsdag  19,  januar  
Tirsdag  31.  januar  
Årsmøte:    
Torsdag  14.  februar    
Årsmøte  Region  Øst/Regionsamling:  
Fredag  3.  og  lørdag  4.  februar  
Fellesmøte  NCF:  
Lørdag  11.  februar:  
Arrangørmøte  NCF:  
Lørdag  28.  januar  
    
  

  
Alle  

  
7.  

  
Eventuelt     
7.  juni  arrangere  det  en  fritidsaktivitetskonferanse  i  Østensjø  bydel.  Et  par  
idrettslag  er  invitert,  bl.a.  IF  Frøy.    25.  September  arrangeres  friluftslivets  dag  
som  er  en  sosial  greie  for  hele  familien  på  Skullerud.  Kan  vi  få  til  noe  her?  
  
Vi  har  fått  et  brev  fra  Amund  R.  som  foreslår  at  IF  Frøy  starter  en  
tandemsykligs-‐‑gruppe  der  tanken  er  å  at  klubben  stiller  med  co-‐‑piloter  for  
blinde  og  svaksynte  som  har  lyst  å  sykle.  Amund  R.  og  Sophie  K  (fra  NCF).  
inviteres  til  neste  styremøte  for  å  fortelle  om  planene.  
  
Frøy  har  en  125hk  Dalin  scooter  som  kan  selges  for  ca.12.000.-‐‑    Chris  B.  får  
ansvaret  for  å  legge  den  ut  for  salg  på  Finn.  

  
Alle  
  
  
  
  
  
  

 


